

MUNICIPAL BULLETIN MUNICIPAL

Of the CITY of MONTREAL

PUBLISHED EVERY SATURDAY
MORNING

All communications relative to the Municipal
Bulletin should be addressed as follows:

THE MUNICIPAL BULLETIN
CITY HALL
MONTREAL



TELEPHONE MAIN 4240

De la CITÉ de MONTRÉAL

PARAISANT LE SAMEDI MATIN

Toute communication concernant le Bulletin
Municipal devra être adressée comme suit:

BULLETIN MUNICIPAL
HOTEL DE VILLE
MONTREAL

DELIBERATIONS

BUREAU DES COMMISSAIRES

Compte rendu de l'assemblée du 2 novembre 1915, a.m.

Sont présents: MM. les Commissaires Ainey, Côté et Hébert.

En l'absence de Son Honneur le Maire, M. le Commissaire Côté est appelé à présider.

1.—Soumises deux séries de mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant respectif de \$17,971.71, \$27,431.11, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

2.—(29497) Soumis un rapport du Directeur de l'Assistance Municipale, concernant une communication de la "Montreal City Mission", qui demande une exemption sur une propriété située sur la rue Cadieux.

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De référer au Président du Bureau des Estimateurs, pour rapport.

3.—(29574) Soumis un rapport du Surintendant des Achats et des Ventes, recommandant de rembourser les dépôts ci-après mentionnés faits en rapport avec la démolition de propriétés, savoir:

| | |
|-------------------------|---------|
| Chas. Dagenais | \$11.50 |
| Jos. Frenette | 3.60 |

Sur proposition de M. le Commissaire Hébert, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'autoriser la remise desdits dépôts.

BOARD OF COMMISSIONERS

Report of meeting held on the 2nd November 1915, a.m.

Present: Commissioners Ainey, Côté, Hébert.

Owing to the absence of His Worship the Mayor, Commissioner Côté was called to the Chair.

1.—Submitted two series of warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$17,971.71, \$27,431.11, as per certified lists.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

2.—(29497) Submitted a report from the Director of Municipal Assistance, anent a communication from the Montreal City Mission asking for exemption from the payment of taxes on a property situated on Cadieux street.

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That the same be referred to the Chairman of the Board of Assessors for a report.

3.—(29574) Submitted a report from the Purchasing and Sales Agent, recommending that the hereunder mentioned deposits, made in connection with the demolition of properties, be refunded, to wit:

| | |
|-------------------------|---------|
| Chas. Dagenais | \$11.50 |
| Jos. Frenette | 3.60 |

On motion of Commissioner Hébert, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That said deposits be refunded.